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(Peter Olšavský) Myslím si, že všetci sme prešli tým, že sme s Bohom vyjednávali: „Ak mi,
Bože, v tom a v tom vyhovieš, tak sa budem viac modliť.“ I farizeji často takto Boha skúšali,
aby ho podchytili v konaní. No Boh nás nemiluje preto, že niečo robíme alebo sme už urobili.
Ale preto, že sme. A aj o ňom to platí rovnako. Ani svoje deti nemilujeme pre to, čo robia, ale
preto, že sú.

(Zamyslenie pre východný obrad z Časopisu Slovo.)
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